

**No. 27531. Multilateral**

CONVENTION ON THE RIGHTS OF THE CHILD. NEW YORK, 20 NOVEMBER 1989 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1577, I-27531.*]

OPTIONAL PROTOCOL TO THE CONVENTION ON THE RIGHTS OF THE CHILD ON THE INVOLVEMENT OF CHILDREN IN ARMED CONFLICT. NEW YORK, 25 MAY 2000 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2173, A-27531.*]

ACCESSION (WITH DECLARATION)

**St. Vincent and the Grenadines**

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 29 March 2011*

*Date of effect: 29 April 2011*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 29 March 2011*

*Declaration:*

**N° 27531. Multilatéral**

CONVENTION RELATIVE AUX DROITS DE L'ENFANT. NEW YORK, 20 NOVEMBRE 1989 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1577, I-27531.*]

PROTOCOLE FACULTATIF À LA CONVENTION RELATIVE AUX DROITS DE L'ENFANT, CONCERNANT L'IMPLICATION D'ENFANTS DANS LES CONFLITS ARMÉS. NEW YORK, 25 MAI 2000 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2173, A-27531.*]

ADHÉSION (AVEC DÉCLARATION)

**Saint-Vincent-et-les Grenadines**

*Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 29 mars 2011*

*Date de prise d'effet : 29 avril 2011*

*Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 29 mars 2011*

*Déclaration :*

[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ]

“In accordance with Article 3, paragraph 2, of the Optional Protocol to the Convention on the Rights of the Child on Involvement of Children in Armed Conflicts, 2000, the Government of Saint Vincent and the Grenadines declares that the minimum age required for voluntary recruitment into the Police Force is nineteen (19) years in accordance with the Police Act, Chapter 280 section 6(1) of the Laws of Saint Vincent and the Grenadines.”

[TRANSLATION – TRADUCTION]

Conformément au paragraphe 2 de l'article 3 du Protocole facultatif à la Convention relative aux droits de l'enfant, concernant l'implication d'enfants dans les conflits armés, 2000, le Gouvernement de Saint-Vincent-et-les Grenadines déclare que l'âge minimum exigé pour l'engagement volontaire dans la Force de police est de dix-neuf (19) ans, conformément à la Loi sur la Police, article 6 (1) du chapitre 280 des lois de Saint-Vincent-et-les Grenadines.